
滙豐信用卡持卡人最紅優惠
Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

二人晚餐6折
40% off Set Dinner for Two

沙嗲軒拼盤(雞及豬肉沙嗲、黃金炸魚皮及咖哩角)
Satay Inn platter (chicken and pork satay, salted egg yolk fish 
skin and curry puff)

鴛鴦肉骨茶
Bak kut teh duo

招牌海南雞(半隻)配雞油飯
Signature Hainanese chicken (half) with chicken rice

焗胡椒蝦
Pepper prawn

香滑咖喱菜
Sayur lodeh

椰香黑糯米
Bubur pulut hitam

奉送每位客人細杯裝特選生啤或楊協成特色飲品乙杯
A complimentary two glasses of selected half pint draught 
beer or Yeo’s special drinks per person

元

優惠價 Special price: 

        708HK$
港幣

一般零售價
Usual retail price:
港幣HK$1,180元

1/7/2022 - 30/9/2022

優惠適用於2022年7月1日至9月30日，並不適用於2022年9月9至12日。須提前1天訂座。須另收以一般零售價計算之加一服務費。優惠不可與其他折扣或推
廣優惠同時使用，亦不可賺取任何飛行里數。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。
The offer is applicable from 1 July to 30 September 2022, except 9 to 12 September 2022. 1-day advance reservations are required. Subject to 
10% service charge, based on the usual retail price. The offer cannot be used in conjunction with other discounts, special promotions or frequent 
flyer redemption. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!


